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رأيجنجاليكميتهاستيناففدراسيونفوتبالاعلامشد

راه آهن سقوط كرد
پيكان دوباره ليگ برتري شد

كميت�هاس�تينافدرحكم�يغافلگيركنن�دهنتيجهپن�جبازي
تي�مراهآه�نراك�هدرآنازموتومب�ابازيك�ناوگانداي�يتب�ار
اس�تفادهش�دهبود،س�هبرصفربهنفعحريفاناعلامكردتااين
تيمبهدس�تهاولس�قوطكندوپيكاندوبارهليگبرتريش�ود.
كميته استيناف در خصوص رس��يدگي به پرونده باش��گاه راه آهن در 
استفاده از بازيكني به نام مارتين كايونگو موتومبا، رأي خود را به شرح زير 
صادر كرد: »بازيكن تيم راه آهن به نام مارتين كايونگو موتومبا به شش 
جلسه محروميت از فعاليت فوتبالي و پرداخت يكصد و پنجاه ميليون ريال 
جريمه نقدي محكوم شد. همچنين نتيجه هر يك از مسابقات باشگاه 
راه آهن كه از بازيكن مذكور در مقابل تيم هاي پرسپوليس تهران، نفت 
مسجد سليمان، پيكان تهران، استقلال خوزستان و سايپاي البرز استفاده 

كرده است، سه بر صفر به نفع باشگاه هاي فوق الذكر اعلام مي شود.«
عليرضا صالحي، رئيس كميته استيناف فدراسيون فوتبال در خصوص 
رأي صادر شده پرونده بازيكن خارجي راه آهن ديروز به خبرگزاري فارس 
گفت:  »طبق اين رأي راه آهن تخلفش محرز شد و به اين ترتيب پنج بازي 
اين تيم كه از موتومبا استفاده كرده و در آنها يا به تساوي رسيده يا پيروز 
شده 3 بر صفر به سود حريف اعلام شد كه طبق اين رأي پيكان به ليگ 
برتر صعود مي كند و راه آهن راهي ليگ دسته اول خواهد شد.« صالحي 
در مورد اينكه با اين اوصاف تغيي��ر و تحولات زيادي در جدول به وجود 
خواهد آمد، گفت: »تغيير و تحولات زيادي شاهد نيستيم. ما جدول را 
كه ارزيابي مي كرديم امتيازات زيادي جابه جا نمي شود مگر در انتهاي 
جدول. مثلًا در ديداري كه راه آهن به تساوي رسيده حالا سه  امتياز به 
حريف داده شده است. در بازي هايي كه رأي صادر شده باعث تغيير در 
جدول نمي شود.«رئيس كميته استيناف در مورد اينكه آيا اين رأي جاي 
اعتراض براي راه آهني ها دارد يا خير، گفت: »رأي قطعي اس��ت و جاي 

اعتراضي وجود ندارد.«
صالحي همچنين در پاسخ به اينكه سرنوش��ت ديدار پلي آف مربوط به 
تيم هاي سقوط كننده به ليگ برتر چه مي شود و با توجه به اينكه يك بار 
استقلال خوزستان در پلي آف شركت كرده و هم اكنون با توجه به تغيير 
جدول پيكان تهران بايد در مرحله پلي آف به ميدان برود چه تصميمي 
اتخاذ خواهد ش��د به خبرگزاري ايس��نا گفت: »در رابطه ب��ا اينكه چه 
تصميمي در مورد بازي پلي آف گرفته مي شود اين سازمان ليگ و كميته 

برگزاري مسابقات ليگ است كه بايد تصميم گيري كند.«
دبيركل فدراسيون فوتبال هم در مورد رأي اعلام شده عليه تيم راه آهن 
گفت: »در واقع در فدراس��يون عزمي وجود دارد تا ديگر مقابل تخلفات 
مماشات نشود و بر همين اساس مقابل اشتباهات ديگر مصلحت انديشي 
وجود نخواهد داشت.« عليرضا اسدي در پاسخ به اين سؤال كه چرا در 
فاصله كمي تا آغاز رقابت هاي ليگ برتر اين اتفاق افتاده اس��ت،  گفت: 
 بحث مدت زمان و يك ماه و دو ماه مطرح نيست بلكه بايد تمام زواياي 
اتفاقي را كه مي افتاد بررس��ي مي كرديم تا يك رأي كامل و بدون نقص 
صادر شود.« محمود ش��يعي، مديرعامل باشگاه پيكان هم در خصوص 
رأي صادر شده كميته استيناف مبني بر سقوط راه آهن به ليگ دسته 
اول و صعود پيكان به ليگ برتر اظهار داشت: كميته استيناف نشان داد 
كه عادلانه تصميم مي گيرد و شجاعانه و با رش��ادت رأي خود را در اين 
زمينه اعلام كرد. ما هم خوشحاليم اين اتفاق در هفته قوه قضائيه رخ داد 

و تصميم قاطعانه اي گرفته شد. 
مديرعامل باش��گاه راه آهن هم مي گويد كه حكم كميته اس��تيناف در 
خصوص احراز تخلف اين باش��گاه در قبال اس��تفاده از موتومبا عجيب 
و غريب بوده اس��ت. عليرضا رحيمي درباره اينكه آي��ا اعتراضي به اين 
رأي كرده و به مراجع بين المللي اعتراض خواهند كرد، گفت: » در اين 
خصوص بايد با مسئولان دادستاني صحبت كرده، جلسه بگذاريم و بعد 

تصميم گيري كنيم.«

نقشه راهي براي رسيدن
 به توافق مطلوب 

بيانات مقام معظم رهبري در ديدار مسئولان نظام در روز دوم 
تيرماه، مسير حركت ايران در روند ادامه مذاكرات هسته اي 
را روشن كرد و در عين مطالبه گري بر پيگيري مقتدرانه روند 
مذاكرات هسته اي، حاوي پاس��خي روشن به عمليات رواني 

امريكايي ها در بستر مذاكرات بود. 
دفاع از يك توافق خوب و عزتمندانه، تصريح و تشريح ابعاد 
خطوط قرمز نظام اسلامي و غيرقابل عبور بودن از آنها، روشن 
كردن مس��ير حركت كش��ور در اقتصاد مقاومتي به عنوان 
بديل س��ناريوي تحريم بيگانگان به رغم به نتيجه رسيدن يا 
نرسيدن مذاكرات هسته اي در عين حمايت كم نظير از تيم 
مذاكره كننده هسته اي ايران، همگي اجزاي به هم پيوسته از 

يك استراتژي روشن براي ادامه مذاكرات هسته اي است. 
كاركرد اين استراتژي در عين تنظيم ساز و كارهاي دروني 
نظام براي ادامه روند مذاكرات اتمام حجتي براي بازيگران 
آن س��وي ميز مذاكره و به ويژه امريكايي ها بوده و هس��ت 
كه بايد ضم��ن تجديدنظر در سياس��ت هاي گذش��ته در 
روند مذاكرات كه ات��كاي خود را بر وج��ود اختلاف نظر و 
ديدگاه هاي مسئولان نظام استوار كرده بودند، در ادامه بايد 
با مجموعه اي منسجم در داخل نظام مواجه شوند، در اين 
استراتژي حتي ابعاد حركت منتقدين نيز مبتني بر واقعيات 

صحنه ترسيم شده است. 
چند نكته مهم در آن بيانات بايد مورد توجه قرار گيرد:

1- تنها نقطه اميد نظام س��لطه براي تأثيرگذاري به فرآيند 
مذاك��رات و امتيازگيري از اي��ران امي��دواري تأثيرگذاري 
تحريم ه��اي اقتص��ادي و بهره گي��ري از پيامده��اي آن در 
مذاكرات هسته اي است. اين امر اگر چه به دليل درهم تنيدگي 
تحريم ها و عدم گشايش جدي در فضاي اقتصادي كشور به 
رغم آزاد شدن بخشي از درآمدهاي بلوكه شده در صورت به 
نتيجه رسيدن مذاكرات حساسيت گذشته خود را از دست 
داده اس��ت و اغلب اقتصاددان��ان بر اين نكت��ه تأكيد دارند، 
اما به رغم آن رهبري به جاي اميد بس��تن ب��ه رفع تحريم ها 
توجهات در كش��ور را به س��مت اقتصاد مقاومتي سوق داده 
و ضمن ترس��يم دقيق ابعاد ظرفيت هاي اقتصادي كشور و 
نقاط قوت و فرصت هاي ايران در اي��ن عرصه چالش هايي را 
نيز كه مي توانند )توانسته اند( مانع بهره برداري صحيح از اين 
ظرفيت ها شوند، هم برمي شمارند؛ چالش هايي كه حل آن نه 
نيازمند بودجه و سرمايه گذاري سرمايه داران داخلي و خارجي 
است و نه نياز به ابزارهاي پيچيده فني دارد، بلكه تنها به يك 
اراده نياز دارد، به طور مثال ايشان يكي از چالش ها را وجود 
اين باور در برخي دولتم��ردان مي دانند كه تصور مي كنند با 
فاصله گرفتن از مباني اعتقادي و اصول نظام اس��لامي همه 
راه ها باز خواهد شد. ايشان در اين زمينه خاطرنشان مي كنند 
كه مسئولان در دولت خدمتگزار، انسان هاي معتقد به مباني و 
اصول انقلاب هستند و من از آنها گله اي ندارم ولي در مجموعه 
دست اندركاران، برخي تصور مي كنند با كوتاه آمدن از اصول 
درها گشوده خواهد شد در حالي كه نتيجه اين خطاي بزرگ 
را در سال هاي اخير در برخي كشور ها ديده ايم. ايشان تأكيد 
مي كنند كه تنها راه پيشرفت، ايستادگي و پافشاري بر اصول 
است. بديهي است كه بازنگري در مشاوران و همراهان، اراده 
دولت را در مقابله با اين چالش و ديگر چالش هاي مورد اشاره 

در بيانات رهبري بيشتر مي كند. 
2- رونمايي از خدعه و فريب امريكايي ها در اعلام چرايي آغاز 
اين دور از مذاكرات، نكته ديگري در فرآيند تداوم مذاكرات 
است. ايشان با بيان تاريخچه اي كوتاه از روند آغاز دور جديد 
مذاكرات به بدعهدي و غيرقابل اعتماد بودن امريكايي ها در 
اين عرصه اش��اره كردند و يادآور شدند كه موضوع مذاكره با 
امريكايي ها مربوط به زمان دولت قبل اس��ت و به فرستادن 
واس��طه به تهران براي درخواس��ت مذاكره مربوط مي شود. 
در آن زمان، يك نفر از محترمين منطقه به عنوان واس��طه 
به ديدار ما آمد و به صراحت گفت رئيس جمهور امريكا از او 
خواهش كرده كه به تهران بيايد و درخواست امريكايي ها را 
براي مذاكره مطرح كند. امريكايي ها به واسطه گفته بودند، 
مي خواهيم ضمن ش��ناخت ايران به عنوان قدرت هسته اي، 
مس��ئله هس��ته اي را حل و فصل و تحريم ها را ظرف شش 
ماه برداري��م. البته به آن واس��طه گفتيم ب��ه امريكايي ها و 
حرف هايشان اطمينان نداريم، اما با اصرار آن واسطه، قبول 
كرديم كه اين مسئله را يكبار ديگر امتحان كنيم و مذاكرات 
شروع شد. بيان صريح پيشينه آغاز مذاكرات هم خنثي كننده 
خط القايي بيگانگان در تأثير تحريم ها در نشستن ايران پاي 
ميز مذاكرات است و هم خطي كه در داخل پيگيري مي شود 
كه مذاكرات محصول ديپلماس��ي دولت يازدهم اس��ت. اما 
نكته مهم تر از بيان اين پيشينه تأكيد بر اين مسئله است كه 
دست برتر ما در مذاكرات به اتكاي پشتوانه علمي و صنعتي 
دانشمندان و تلاشگران عرصه فعاليت هاي صلح آميز هسته اي 
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معجون هسته اي با طعم حقوق بشر كامل شد!

تعيين هويت ۱۷۵ شهيد غواص در مرحله بررسي هاي آناتومي  و آنتروپولوژي

ديروزوينوهتلكوبورگشايدآرامترين

مهدي پورصفا
روزمذاكراترااززمانآغازآنپشتسر  گزارش

گذاش�ت.وزرايخارج�هاكث�راًب�ه
پايتختهايخودبرگشتهاندوبهغيرازجانكري،وزيرامورخارجه

امريكاكهزمينگيراست،خبريازبقيهنيست.
ظريف قرار است سه ش��نبه )امروز( به وين بازگردد و البته لاوروف هم 
همان روز مي رسد تا سه گانه ايران، روسيه و امريكا براي ادامه مذاكرات 
اتمي تكميل شود.  در اين ميان ساير وزراي خارجه نيز همان روز يا روز 
سه شنبه سر مي رسند تا تكليف حس��اس ترين دور مذاكرات را روشن 
كنند و شايد بتوانند كار را تمام كنند. شايد بتوان وضعيت فعلي مذاكرات 
وي��ن را در يك كلمه خلاصه ك��رد و آن هم چيزي نيس��ت، جز حالت 
انتظار تا شايد اميد بار ديگر به مذاكرات بازگردد.  در اين ميان همچنان 

رايزني ها باقي است تا كار كمي تا رسيدن وزراي خارجه به جلو برود. 
 همهرفتند

ديروز بخش عمده اي از رايزني هاي هسته اي بر ديدارهاي دوجانبه و 
سه جانبه مذاكرات هسته اي بين معاونين وزراي خارجه ايران و امريكا، 
 همچنين اشميت معاون كميسيون سياس��ت خارجي اتحاديه اروپا 
متمركز بود؛ مذاكراتي كه همچنان بر سر مسائل كارشناسي است و 
البته اختلافاتي كه به نظر مي رسد تا زمان حل آنها راه درازي باشد. در 
اينكه هنوز چه محورهايي محل اختلاف است، اخبار دقيقي وجود ندارد 
اما بحث هاي مرتبط با فردو، آينده تحقيق و توس��عه سانتريفيوژ هاي 
ايراني و همچنين لغو تحريم ها مهم ترين محورهاي اختلاف طرفين 
در رسيدن به تفاهم است.  در اين ميان آنچه جالب توجه است، شانتاژ 
رس��انه اي گروه هاي مختلف در جريان مذاكرات اس��ت كه حدس و 
گمان هاي مختلفي را منتش��ر مي كنند و مهم ترين آن بحث فروش 
اورانيوم ايران به كشورهاي خارجي است كه حسابي سر و صدا كرده 

است و البته همچنان مقامات ايراني آن را با قدرت تكذيب مي كنند. 
بحث نظارت آژانس بر جنبه هاي مختلف توافق از موضوعاتي است كه 

به نظر مي رسد مورد اختلاف است. 
 صفآراييرسانهايايرانيهاوامريكاييها

در ميان مقاماتي كه وارد وين ش��ده اند، ش��ايد بت��وان از خانم افخم، 
س��خنگوي وزارت امور خارج��ه نام برد ك��ه ديروز وارد وين ش��د تا 

صف آرايي رسانه هاي ايراني در وين با حضور وي كامل شود. 
اين در حالي است كه تيم سخنگويي و رس��انه اي وزارت امور خارجه 

امريكا ب��ه صورت فع��ال در جريان مذاك��رات حض��ور دارد. آلن اير، 
سخنگوي وزارت امور خارجه امريكا و ماري هارف، معاون رسانه اي جان 
كري از جمله مقاماتي هستند كه به صورت مداوم در بين خبرنگاران 
حضور دارند.  محل اقامت تيم رسانه اي امريكا در هتل ماريوت است، 
هتلي در نزديكي محل مذاكرات كه بس��ياري از خبرنگاران ايراني و 
خارجي براي استراحت به آنجا پناه مي برند. در اين ميان جلسات هر 
روزه توجيه رس��انه اي در محل هتل ماريوت بين خبرنگاران خارجي 
و تيم رسانه اي امريكا در جريان است تا قضيه آن گونه كه امريكايي ها 
دوست دارند، در رسانه ها منعكس ش��ود.  در اين ميان تيم رسانه اي 
وزارت ام��ور خارجه عملًا در خواب به س��ر مي برد و جري��ان اخبار و 
شايعات گوناگون رسانه هاي ايراني را س��ردرگم كرده و همين امر به 
انتشار اخبار نادرس��ت و غيرحقيقي دامن زده است؛ اخباري از جمله 
حضور حس��ن روحاني در وين يا موافقت ايران با برخي ش��رط هاي 
امريكايي ها كه بازتاب وس��يعي در رس��انه هاي داخل��ي ايجاد كرده 
است.  شايد بد نبود كه وزارت امورخارجه توجه بيشتري به پشتيباني 
محتوايي رسانه ها داشت و تنها به اطلاع رساني برخي اخبار از طريق 
ش��بكه هاي اجتماعي كه در نهايت هم بسيار دير به دست رسانه هاي 

خارجي مي رسيد، اكتفا نمي كرد. 
 پياماوباماوشايعاترسانهاي

در اين ميان خبر ديگري كه س��بب شده است ش��ايعات وسيعي در 
بين خبرنگاران مطرح ش��ود، بحث پيام اوباما بود كه از سوي يكي از 

همسايگان ايران به مقامات داخلي نظام رسيده است. 
در اين باره برخي شايعات حاكي اس��ت كه محتواي اين پيام سخنان 
قبلي مقامات امريكايي بوده است و تغييري تازه در مواضع آنها به وجود 
نياورده است و مقام معظم رهبري نيز پيش از آن بر ضرورت لغو تمام 

تحريم ها در روز اول توافق تأكيد كردند. 
سفر ظريف به تهران نيز بحث ديگري را مطرح كرده كه ظريف براي 
برخي مشورت ها به تهران سفر كرده اس��ت و البته خود ظريف نيز بر 
اين نكته تأكيد كرده است كه سفر وي تنها براي برخي مشورت ها در 
تهران بوده است. از سوي ديگر احتمال سفر علي اكبر صالحي، معاون 
رئيس جمهور و رئيس سازمان انرژي اتمي نيز پررنگ به نظر مي رسد. 
هنوز مس��ائل فني بس��ياري بين ايران و امريكا باقي مانده اس��ت كه 

به تدريج بايد حل شود. 
از نكات ديگر حضور چند باره آمانو، رئي��س آژانس بين المللي انرژي 

اتمي  بود كه همچنان در حال رفت و آمد به محل مذاكرات اس��ت و 
ديدارش با وزراي خارجه و از جمله مونيز وزير انرژي امريكا تا شايد راه 

حلي براي بحث بازرسي ها پيدا شود. 
 معجونمذاكراتبهمزهحقوقبشرهمآغشتهميشود

از حاشيه هاي پر رنگ ديروز مذاكرات مي توان به نشست خبري خانواده 
امير رضا حكمتي اشاره كرد كه به اتهام جاسوسي در كشورمان دستگير 
شده است. حكمتي متهم اس��ت كه از طريق خدمت به ارتش بيگانه 
مرتكب جرايم فراواني شده است و حالا در انتظار حكم اعدام خود به سر 
مي برد.  در اين نشس��ت خبري كه اغلب خبرنگاران رسانه هاي غربي 
دعوت شدند خانواده حكمتي بر بي گناهي فرزند خود تأكيد كردند و 
خواستار آزادي وي شدند. در اين ميان شايعات ديگري نيز وجود دارد 
كه برادر جيسون رضاييان ديگر امريكايي دستگير شده در ايران نيز در 
اين مذاكرات حضور دارد. رضاييان نيز با اتهام جاسوسي روبه رو است 
و چندين جلسه محاكمه وي در دادگاه انقلاب برگزار شده است. نكته 
جالب اينجا بود كه خانواده حكمتي بر اين نكته تأكيد كردند كه حضور 
آنها هيچ گونه ارتباطي با مقام امريكايي ندارد، اما نمي توان باور نكرد 
كه در پس ارتباطات رضاييان با آلن اير سخنگوي فارسي زبان  وزارت 
امورخارجه چه مس��ائلي نهفته بود؛ بحث هايي كه سبب دستگيري 

رضاييان توسط دستگاه هاي امنيتي ايران شد. 
شايد حضور خانواده هاي اين افراد در ايران اين نكته را به مقامات ايراني 
يادآوري مي كند كه بحث حقوق بشر پس از مسائل هسته اي در انتظار 
مطرح شدن است.  مقامات كنگره امريكا چندي پيش در يك قطعنامه 
غير الزام آور خواستار مطرح شدن موضوع امريكايي هاي زنداني شده 
در ايران توس��ط مقامات وزارت امورخارجه ايران ش��دند و حتي در 
قطعنامه خود درباره مذاكرات هسته اي اين نكته را مطرح كردند كه 
بايد نقض حقوق بشر توسط ايران از س��وي وزارت امورخارجه امريكا 

رصد شود و به صورت دائم به اطلاع كنگره امريكا برسد. 
حالا سؤال اينجاست كه آيا مطرح ش��دن بحث هاي حقوق بشري در 
حاشيه مذاكرات زمينه اي نخواهد شد كه در آينده پرونده هاي جديدي 
عليه ايران در مجامع بين المللي و كنگره امريكا گش��وده شود. به نظر 
معجون مذاكرات خيلي زودتر از آنچه كه تصور مي شد به مزه حقوق 
بشر آلوده شد. بايد در آينده ديد كه اين مسير به كجا مي رسد.  از سوي 
ديگر ديروز پنهان كاري در مسير مذاكرات بسيار بدتر از گذشته جلب 

توجه مي كرد و نمونه آن حضور در مقابل در هاي ورودي هتل بود.

رئيسمركزتحقيقاتيژنتيكنورضمن تشريحمراحلعلميتشخيصهويت  پايداري
ش�هدايگمناموپاس�خبهبرخيابهاماتدراينزمينهازادامه

فرآيندشناساييهويتغواصانشهيدخبرداد.
به گزارش مهر، محمود تولايي، رئيس اين مركز درباره اينكه چرا پس 
از چندين سال از پايان جنگ تحميلي، هنوز برخي شهدا به صورت 
گمنام دفن مي شوند به تشريح فعاليت هاي مركز ژنتيك نور در روند 
تعيين هويت شهداي گمنام پرداخت و گفت: استخراج ژن روي يك 
نمونه خوني كار ساده اي نيست، اگر قرار باشد همين كار روي بافت 
انجام شود، حساسيت كار 2۰ برابر بيشتر خواهد شد. همين اقدام روي 
بافت سخت مشكل تر مي شود. سختي كار روي نمونه استخواني بسيار 

بيشتر از كار كردن روي نمونه هاي خوني است.   
تولايي در ادام��ه درباره اينكه چندي پيش مش��اور رئيس جمهور به 
صورت گلايه آميز مطلبي را در فضاي مجازي منتشر و بيان كرده بود 

»سه دستگاه متولي شهدا هس��تند اما هنوز شهداي جنگ تحميلي 
گمنام دفن مي شوند« افزود: به حق است كه دوستان ما در دولت و هر 
جايي، انتظارات و علائق خود را مطرح كنند اما آيا خودشان تا به حال 
يك بار از مجموعه و مركز ما بازديد كرده اند؟  وي افزود: ما تاكنون يك 

ريال هم از حمايت هاي دولتي برخوردار نبوده ايم.  
تولايي، تيم مستقيمي كه با او روي تعيين هويت شهدا كار مي كنند 
را 2۰ نفر اعلام كرد و گفت: ش��هداي ما در جن��گ تحميلي حدود 
2۷۰هزار نفر بوده اند ك��ه نزديك به ۵۰ هزار نفر ب��ه عنوان مفقود 
مطرح ش��دند و با فعاليت كميته جس��ت وجوي مفقودين تاكنون 
حدود ۴۴ هزار نفر از مفقودين پيدا شدند.  وي ادامه داد: همچنين 
1۴ تا 1۶ هزار نفر از اينها گمنام هستند كه از اين تعداد ۸ تا ۹ هزار 
نفر در عمليات هاي تفحص به دست آمده اند و در يادمان هاي شهداي 

گمنام دفن هستند. 
پيش بيني مي شود حدود ۶ هزار شهيد گمنام ديگر در مناطق مرزي 

و برون مرزي كشورمان وجود داشته باشند كه پيدا شدن آنها نيازمند 
استمرار فرايندهاي تفحص و جست وجوي مفقودان است. با اين حال 
اكنون حدود 2 هزار نمونه از شهدا در اختيار داريم. آن هم نمونه هايي 

كه از سال ۸1 به بعد در تفحص ها به دست آمده است.  
رئيس مركز ژنتيك انس��اني نور در بخش ديگري از اين گفت وگو به 
ايجاد بانك اطلاعاتي ويژه مشاغل پر خطر هم اشاره كرد و گفت: آماده 
هستيم براي همه سازمان هايي كه در مشاغل پرخطر هستند مانند 
خبرنگاران، خلبانان، معدن كاران، امدادگران آتش نش��اني، صليب 
سرخ و هلال احمر با كمترين هزينه و سرعت بالا طرح واره ژنتيكي و 

پروفايل ژنتيكي تهيه كنيم.  
تولايي در پايان اين گفت وگو درباره تعيين هويت 1۷۵ شهيد غواص 
تازه تفحص شده هم گفت: شهداي غواص فعلا در مرحله بررسي هاي 
آناتومي و آنتروپولوژي قرار دارند و پس از آن نمونه هاي برداشت شده 

وارد مرحله استخراج ژنتيكي و شناسايي خواهند شد. 

كريجمعبنديمذاكراترابهكاخسفيدفرستادهاست
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وين منتظر انتخاب اوباما

گزارشخبرنگاراعزامي»جوان«ازحاشيههايمذاكراتوين

معجون هسته اي با طعم حقوق بشر كامل شد!
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